
Samenvatting stuurgroep 9 maart 2021:

- Opschalen vergaderingen: Besloten is om de stuurgroepvergaderingen vanaf nu elke

twee weken te laten plaatsvinden (in plaats van elke drie weken, zoals nu het geval is),
met als eerstvolgende moment 22 maart. Dat betekent dat de stuurgroep van 30 maart

komt te vervallen. Op verzoek van dDCo wordt er één vast tijdstip op de dinsdagmiddag

gepland, rond 15:00/16:00. [EE organiseert dit met secretariaat BPZ (Acti
- Plan van aanpak archivering: is besproken. heeft interdepartementaal

nagevraagd: beeld kwam naar voren dat VWS de eerste is met een PvA. Stuurgroep is

akkoord met PvA archivering met volgende aandachtspunten:
o Stuurgroep vindt het een goed plan van aanpak en vindt het idee om het mee te

sturen bij de uitvraag, een erg goed idee;
o Wel is positief formuleren belangrijk: de nadruk moet liggen op dat dit de

beleidsmedewerkers gaat ontlasten. Begin het stuk met wat het oplevert en niet

met wat er allemaal moet;

o Benoemen in de nota dat alles wat wordt gearchiveerd, openbaar kan worden

gemaakt;
o Ook relevante whatsappberichten moeten gearchiveerd worden;

Stuk kan geagendeerd worden in BR tegelijkertijd met nota proces (in)formatie,
maar niet als bijlage.

- Nota (in)formatieproces: dit plan kan gebundeld met het PvA archivering bij de BR

worden geagendeerd, nadat bovenstaande wijzigingen zijn doorgevoerd in dat PvA.

Afgesproken is om aan FEY te vragen om dit te agenderen in de BREED schakelt met

adviseur [Eg hierover en stemt af met kernteam (Actie FEEL). De stuurgroep hoeft deze

niet opnieuw in te stemmen; er is vertrouwen in het oordeel van het kernteam.

- Terugkoppeling gesprekken AZ: donderdag is door dBPZ, dMEVA en dFEZ gesproken
met de raadsadviseur, het was een procesgesprek:

o Afgestemd over wie contactpersoon is bij welke vragen;

o dFEZ en dMEVA hebben nog vervolgafspraak met raadsadviseur over actualiteit

t.b.v. de formatie. dBPZ sluit aan als de agenda dat toelaat;

BE is afvaardiging als er een zorgtafel komt;

o Gesproken over portefeuilleverdeling. Vraag vanuit AZ was of er een voorkeur was

bij VWS voor twee of drie BWP. Er is geen advies gegeven, maar wel besproken
dat twee BWP in de huidige (Covid)situatie, niet zo handig is. Toegezegd is om AZ

de huidige portefeuilleverdeling en die van 2017 na te sturen. Dat bevordert ook

homogeniteit van naamgeving van dossiers.

o Ook is gesproken over naamgeving van de tweede minister

o AZ opperde een ‘vaccinatiestrategie minister’. VWS heeft aangegeven dat

onderdelen van de Covidbestrijding niet apart van VWS georganiseerd moeten

worden.
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- Overige mededelingen: DCo maakt aan het eind van de kabinetsperiode altijd een

overzicht per BWP over welke wetten de Staatscourant hebben gehaald. Dit keer komt er

een gezamenlijk overzicht en krijgen alle vijf BWP een fysiek exemplaar.
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